
OBECNE ZASTUPITELSTVO VO VRBOVE

z 2. riadneho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Vrbov,
konan6ho dfia 18.12.2018

Pritomni:

Poslanci: Radovan Barlko, Ing. Norbert Fassinger. Ing. Monika Greiov6. Ing. Pavel Hrebeidr.
Anton Hrii6k. Peter Kuzmiak. Branislav Lipt6k. Marlin Michaldik. M6ria Polomskd
Hlavnf kontrol6r obce: Bc. Mar-tin Hoffinann
Nerrrftomni: -

Hostia: Mgr. Patricia BalilLovit E,rna Olej6rov6. Stefan Faltin. Margita Bretzov6, Milan Pitoridk.
Branislav Blad56k. Peter Regec, J6n G6ll

1 . Otvorenie
). LJrdenie zapisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice
3. Vol'ba n6vrhovej kornisie
4. Kontrola plnenia uzneseni
5. Pracovn6 obvody poslancov
6. Sprdva z kontroly vykonanej hlavnym kontrol6rom obce Vrbov
1. MS Vrbov

. Ziadost'o cerpanie prostriedkov z prijrroveho frdtLr

o Schv6lenie spriivy vychovno-vzdelivacej dinnosti. jej vysledkoch a podmienkach za

Skol. rok 201112018
. Ziadost' o schv6lenie rozpodtu na rok 2019

8. ZS Vrbov
. Ziadost'o navySenie rozpodtr-r SKD
. Ziadost' o schv6lenie n6vrhu rozpodtu rra rok 2019

9. Starrovisko hlavn6ho kontrol6ra obce Vrbov
I 0. Ziadost' o poskytnutie flnarrdndho prispevku na rok 2019

o Na5a obec
o Ochotnicke divadlo
o Be6ta Starinskii

I L Rozpodet obce Vrbov na rok 20I9
12. VZN d. 612018 o distote a verejnej zelene
13. Kornunitny pl6n obce Vrbov 2013-2020
14. Rozpoctove opatrenie d. 5/201 8

15. Ziadosti obdanov
o Ziadost'o preniijom pozemku - J6n Antolek
. Ziadost'o odpredaj pozemku - Vanda Viglarsk6
. Ziadost' o pren6jom pozemku vo vlastnictve obce - Slavornir Zurnrner
. Ziadost'o odk[rpenie parciel - Eduard Mirga
o Ziadost'o preniijorn pozemku - Marianna Kovaldfkov6
. Ziadost'o odpredaj pozernku - Magdalena Mirgov6
. Ziadost' o finandn[r porxoc - Jana Kovaldikov6

I 6. R6zne
11 . Diskusia
18. 7.aver
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Priebeh rokovania

l. Otvorenie
Dne5n6 zasadnr,rtie obecn6ho zastupitel'stva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinov6. starostka obce.
ktora z6rovei privitala vSetkych pritomnich a skonStatovala.2e zastupitel'stvo je r.rzn6Saniaschopnd.
Predstavila a obozn6rnila poslancov s programorn dneSndho zasadnutia. oplrtala sa prftornnych
poslancov. di k prograrnu rnaj[r nejak6 d'al5ie n6vrhy. Nikto z poslancov nemal Ziadny n6vrh tak sa
pristirpilo k hlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijat6 Uznesenie i. 119 12018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA niwrll.

2. Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zfpisnice
Zazapisovatel'ku na dneSnom zasadnuti bola urden6 Mariana Vilgov6.
Za overovatel'ov z6pisnice boli navrhnuti Peter Kuzmiak a Radovan Bartko
O tornto bode sa nehlasovalo.

3.Vol'ba n:ivrhovej komisie
Do n6vrhovej kornisie boli navrhnute: Ing. Monika Grerlov6. M6ria Polomskd
K tomuto bodu bolo prijate Uznesenie i.12012018.
Z celkovdho podtLr 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA n|vrh.

4. Kontrola plnenia uzneseni
Starostka previedla kontrolu plnenia uzneseni. Uznesenia boli splrrene aZ na uznesenia d. 9112018.
9112018 a 10212018. ktor6 s[r v plneni.

5. Pracovn6 obvody poslancov
Starostka obce navrhla. aby si poslanci jednotlive pracovn6 obvody Zrebovali. Poslanci pristrhpili
k Zrebovaniu. KaZdy z poslancov si vybral jeden listok s dislom. Poslancom boli na ziklade losovania
pridelen6 pracovnd obvody:
Pracovny obvod d. 1 - lng. Monika Gref,ov6
Pracovny obvod c. 2 - Marlin Michaldik
Pracovny obvod d. 3 - Radovan Bartko
Pracovny obvod d. 4 - Ing. Norbert Fassinger
Pracovny obvod d. 5 - Mdria Polomsk6
Pracovny obvod c. 6 - Ing. Pavel Hreben6r
Pracovny obvod d. 7 - Peter Kuzmiak
Pracovny obvod c. 8 - Anton Hrii6k
Pracovny obvod d. 9 - Branislav Lipt6k

K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i.l2ll20l8.
Z celkovdho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA ndvrh.

6. Spr:iva z kontroly vykonanej hlavnfm kontrol6rom obce Vrbov
Hlavny kontrolor Bc. Marlin Hoffman inforrnoval poslancov o tom. Ze obec Vrbov dodrZala z6konn!
postu a neporuSila z6kon o rozpoctovych pravidl6ch [rzemnej samosprdvv. Kon5tatoval. Ze kontrola
bola r,rkonde nA bez kontrolnych zisten i.

K tonruto bodu bolo prijate uznesenie i. 12212018, v ktorom OU berie na vedomie Spr6vu
z kontroly vykonanej hlavnyrn kontrolorom obce Vrbov
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7. MS Vrbov
. Ziadost'o ierpanie prostriedkov z prijmov6ho riitu

Starostka preditala Ziadost' MS Vrbov o derpanie prostriedkov z prijmovdho Lidtu. Poslanci viedli
krdtku diskLrsiu, pristrhpili k hlasovanir-r.
K tornuto bodu bolo prijate uznesenie i.12312018
Z celkovdho podtLr 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov za navrh.

r Schvilenie sprivy vychovno-vzdelfvacej iinnosti, jej vj'sledkoch a podmienkach
za Skol. rok2017l20l8

Starostka predftala Ziadost'na schv6lenie spr6vy. Poslanci pristrhpili k lrlasovaniu.
K tonruto bodu bolo prijat6 uznesenie i.12412018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA r"tiurh.

. Ziadost'o schvilenie rozpoitu na rok 2019

Starostka preditala Ziadost' materskej Skoly o schv6lenie rozpodtu na rok 2019. Poslanci pristripili
k hlasovaniu.
K tornuto bodu bolo prijatd uznesenie i.12512018.
Z celkov6ho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA n|vrh.

8. ZS Vrbov
. Ziadost'o navy5enie rozpoitu SKD

Starostka precitala Ziadosf z6kladnej Skoly o navy5enie rozpodtu SKD.
P6n poslarrec Ing. Hreberidr sa informoval, di to navySenie rozpodtr-r p6jde z obecn6ho rozpodtu.
Starostka inforrnovala poslancov. Ze to pfijde z obecndho rozpodtu. Poslankyria Ing. Greriovii
inforrnuje. Ze je to navy5enie rozpodtu SKD na rok 2018.
K tomuto bodLr bolo prijate uznesenie i.12612018.
Z celkov6ho podtLr 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov za nAvrh.

. Ziadost'o schv6lenie nrivrhu rozpoitu na rok 2019
Starostka preditala Ziadost' z6kladne.i Skoly o schvalenie ndvrhu rozpodtu na rok 2019
a informovala poslancov. Ze podrobny rozpis rozpodtu im bol zaslany spolu s pozv6nkou.
Poslanci pristripili k hlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie E. 12712018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA ndvrh.

9. Stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce Vrbov
HIavny kontro16r informoval poslancov o tom. ie obec Vrbov dodrZala z6konne n6leZitosti
a odportidal poslancom stanovisko schvdlit'.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i. 12812018, v ktorom OZ berie na vedomie sprdvu
hlavneho kontrol6ra.

10. Ziatlost'o poskytnutie finanin6ho prfspevku na rok 2019
o NaSa obec
o Ochotnicke divadlo

Starostka inforrnovala poslancov otorn,2e okrem obdiank6ho zdruLenia NaSa obec, nepodala iiadna
organiz6cia Ziadost"o poskytnutie dot6cie vdas. Ziadost'bolo potrebn6 predloZit'do 25.10.2018. balej
navrhla, Ze nakol'ko bolo podane trestnd ozrramenie na obec Vrbov. pr6ve na poskytovanie dotricii
organiz6ci6rn v obci, pozastavit' poskytovanie dot6cif v5etkyrn organiz6ci6m aZ do vtedy kyrn sa

nevl Setri trestne oznarnenie.
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Poslanci viedli diskusiu. po ktorej sa zhodli na torr. Ze Ziadosti o poskytnutie dotdcie na rok 2019 sa
presunir na d'al5ie zasadnutie OZ, po presk[rmanitrestn6ho ozn6menia.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i.12912018
Z celkoveho poctu 9 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZA ndvrh" I poslanec hlasoval PROTI
a I poslanec saZDRZAL hlasovania.

o Befta Starinskd
Starostka preditala Ziadost'. Poslanci viedli diskusir"r. Zhodli sa na tom. Ze neschval'ujir Ziadost'
pani Beaty Starinskej o poskytnutie f-inancneho prispevku z d6vodu Ze obec Vrbov m6
vlastnri str6nku. ktor6 m6 v s[rdasnosti novy dizajn.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i. 130/2018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA nixrh.

I 1. Rozpoiet obce Vrbov na rok 2019
Starostka infbrmovala poslancov o tom. 2e 10.12.2018 zasadla ekonomick6 komisia na ktorej
prejedn6vali rozpodet obce na rok 2019. Poslanci viedli diskusiu. kde sa informovali o vySke
pohl'ad6vok a o vySke itroku na spl6tke fiveru za vystavbu telocvicne. Hlavni, kontrolor
uviedol. Ze pohl'adrivky vodi obci s[r vo vySke cca 13 000 €. Starostka uviedla. Ze obec
dopl6cavel'azaodpadakr.irokuuviedla.ZevstidasnostijetirokvovySke 0.75%.
Poslanci pristripili k hlasovaniu.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i. 131/2018.
Z celkoveho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA n6vrh.

12. VZN i,6/2018 o iistote a verejnej zelene.
Starostka informovala poslancov. Ze VZN o distote a verejnej zelene patri rnedzi povinnd VZN, ktord
rnusi mat' obec schviilen6.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i.13212018.
Z celkovdho podtu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA n6vrh.

13. Komunitnf pl6n obce Vrbov 2013-2020

Starostka infbrmuje. Ze od roku 2013 musi byt'schv6leny komunitny pl6n obce.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i.133/2018.
Z celkoveho poctu 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov ZA nilrh.

1,1. Rozpoitov6 opatrenie i.5/2018

K tornuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 13i2018.

Z celkoveho podtLr 9 poslancov hlasovalo 9 poslancov za n6vrh.

Odi5iel poslanec Ing. Norbert Fassinger.

15. Ziadosti obianov
o Ziadost'o pren6jorn pozemku - J6n Antolek

Starostka preditala Ziadost o pren6jom pozemku Ziadatel'a Jeina Antoleka. Poslanci viedli diskLrsiLr.
zhodli sa na tom. Ze v rnesiacijanuiir sa dlenovia stavebnej komisie po.jdu pozriet' na pozemok.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie 135/2018.
Z celkov6ho podtu 8 poslancov sa 8 poslancov ZA n6vrh.

. Ziadost'o odpredaj pozemku - Vanda Viglarsk6
Starostka preditala Ziadost' o odpredaj pozemku Vandy Viglarskej. Informovala poslancov
o tom Ze predmetny pozemok sa nach6dza na pravej strane smerom do Zakoviec. Na pozemku
sa nach6dza voda. Poslanci viedli diskusiu. zhodli sa. Ze nem6Zu predat'pozemok na ktorom
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je rodovod a v blizkostije vysokd napiitie. Poslanci sa zhodli na tom. Ze Ziadost'ou sa budir
zaoberat'po vl,iadreni PVS a VSE.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie i. 136/2018.
Z celkovdho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA ndvrh.

. Ziadost'o pren6jom pozemku vo vlastnictve obce - Slavomfr Zummer
Starostka informovala, Ze touto Ziadost'ou saOZ zaoberalo uLna predch6dzajticom zasadnuti
oz.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie 8.13712018.
Z celkovdho poctu 7 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZA ninrh.

. Ziadost'o odk[rpenie parciel - Eduard Mirga
Starostka informovala poslancov. Ze touto Ziadost'ou sa OZ zaoberalo na predch6dzairicom
zasadnuti OZ. Poslanci viedli diskusiu na ktorej sa zhodli na tom, Ze sa p6jdu na predmetny
pozemok pozriet'. nakol'ko sa mdZe tymto predajom zamedzit'pristup na iny pozemok.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie i. 138/2018.
Z celkov6ho podtu 8 poslancov hlasovalo 8 poslancov ZA ndvrh.

. Ziadost'o pren6jon'r pozemku Marianna Kovaldikovd
Starostka preditala Ziadost'o pren6iorn pozemku Ziadatel'ky Marianny Kovaldikovej.

- OdiSiel poslanec Ing. Pavel Hrebei6r.
K tomuto bodu bolo prijate uznesenie d. 139/2018.
Z celkoveho podtu 7 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZA ndvrh.

. Ziadost'o odpredaj pozemku - Magdalena Mirgov6
Starostka informovala poslancov. Ze touto Ziadost'ou sa OZ zaoberalo na predch6dza.f ticich
zasadnutiach OZ. balej informovala, Le Liadatel'ka m6 zinjem o odpredaj inei parcely, ako jej
predchridzaj uce OZ schvalilo.
Z celkoveho podtu 7 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZA n6vrh.

. Ziadost'o flnandn[r pomoc - Jana Kovaldikov6
Starostka preditala Ziadost'o f-rnandnri pomoc Ziadatel'ky .lany Kovaldfkovej. Hlavny kontrol6r
informoval poslancov o tom. Ze podl'a zakona o obecnom zriadeni C.36911990 Zb. $3 ods. 4
je obec povinn6 poskytnrit'obyvatel'ovi obce nevyhnutnfr okamZitti pomoc v jeho n6hlej ntidzi
sp6sobenej Zivelnou pohromou alebo inou podobnou udalost'ou, najmii zabezpecit' mu
pristreSie, stravu alebo in[r materi6lnu pomoc.
K tomuto bodu bolo prijatd uznesenie E.l4ll20l8.
Z celkov6ho podtu 7 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZA ninrh.

16. R6zne

Poslarrec Peter Kuzmiak navrhol zvyiit'odrneny poslancov za jedno zasadrrutie OZ o 10 € navy5e.

Poslanci sa zhodli aj na vypldcani odmeny za zasadnutia OZ raz rodne na poslednom zasadnuti OZ
v roku.

K tornuto bodu bolo prijat6 uznesenie (..14212018.

Z celkov6ho podtu 7 poslancov hlasovalo 7 poslancov ZA t'rixrh.

19. Diskusia

Starostka ozniimila poslancom. Ze z6stupcorn starostu bude Peter Kr-rzmiak.

Poslanec Radovan Bartko inforrluje ovymoliach na Sipkouom vrchu anavrhol aby sa cesta vjari
2019 opravila. Starostka informovala. Ze oslovila firrnu. aby cestu opravila. Dalej poslanec Radovan

Bartko infonnLrje o s[rdasnom probldrne so psami v obci. Navrhol. aby sa rie5il odchyt psov, ktory sa

potulujti po obci. Starostka informovala,2e s[ to psy. ktori majir svojich rnajitel'ov. Navrhla najprv
vyhl6sit'ozrlam v obecnom rozhlase. aby si majitelia str6Zili psov.
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Peter Reeec navrhol poslancom aby sa zaoberali cestou okolo piina Jozefa Regeca. Po odpredaji domu
pani N{izdoSovej p6novi Bretzovi. ostal v zadnej dasti pozernok rozdeleny na dve dasti. V obidvoch
castiachie obec Vrbov spolr-rvlastnfkom spolu s pani MizdoSovou. Navrhol poslancom. aby sa dohodli
s pani \'lizdo5ovor-r o predajialebo vfrnene pozemku, aby sa mohla urobit'cesta.

20. Zi*'er
Poslanklna Ing. Monika Greiiov6 preditala n6vrh prijatych uzneseni. Poslanci nemali Liadne
otdzky a program 2. zasadnutia Obecndho zastupitel'stva bol vyderpany. Starostka pod'akovala
pritomnym poslancom za 0cast'a zasadnutie ukondila.

Zapisala: Mariana Vilgov6

Overovatelia: PeterKuzmiak

Radovan Barlko

(_i

Mgr. Tatiana Faltirrov6
starostka obce
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